
 

DTS‐Kreds ØST 

 

Referat KB møde, Høje Taastrup, den 17. januar 2019.  

 

1. Velkomst. 

 

Henrik bød velkommen og orienterede om de praktiske forhold under dagens møde. 

 

Der var afbud fra Heidi Østerballe, Jan Magnusson, Hans Henrik Olsen og Jan Dahl. 

 

2. Godkendelse af dagsorden. 

 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

3. Meddelelser fra valgenheder samt forretningsområder. 

 

Roskilde:  

 

Godt og vel 60 medlemmer deltog i decembermødet med deltagelse af kredsformanden. Den 

gennemførte lodtrækning af paraplyer og muleposer var en succes. 

Bestyrelsen har besluttet at afvente den ekstraordinære kongres før der tages stilling til hvorvidt 

valgenheden skal holde valg i foråret 2019 eller vente med nyvalg til 2020. 

Der er fortsat problemer med indeklima på begge lokationer. 

Onboarding af nyansatte er ved at være afsluttet. 

I Gældsstyrelsen er et antal udadvendte sagsbehandlere med mod på fogedstilling opslået med 

ansøgningsfrist 31. januar 2019 – se jobbørsen. 

Vi har sendt et medlem på pension og endnu et medlem har nu søgt sim afsked. 

Oversigt over jubilæer efterlyses – kredsformanden formidler. 

 

Høje Taastrup:  

 

Der arbejdes stadig med forflyttelser. Jan M. har fået bevilget delvis orlov, så Morten har travlt som 

TR med næsten 200 medlemmer på adressen. 

 

Maribo: 

 

Intet nyt. 

 

Bornholm:  

 

Ikke så meget nyt fra øen. 



Vi holder vores årlige medlemsmøde/valgmøde/generalforsamling torsdag den 28. marts. Vi har 

tilsagn fra Jørn og Jan fra forbundet, der rejser til øen. 

 

Fredensborg:  

 

Der sker ikke det store her i Fredensborg. Der er generalforsamling den 26. marts. 

Der slås fire stillinger op i SMS 03. 

 

Næstved:  

 

Mange nye medarbejdere. Lene hjælper fortsat til på adressen som TR. 

 

Køge:  

 

1. Tolderne er flyttet på havnen. 

2. Huset lukker den 31. marts – de tre kolleger der skulle have været tilbage er flyttet før tid. 

3. Kantinen lukker den 29. januar. 

4. 2 kolleger går på pension i løbet af 1. kvartal. 

 

Gældsstyrelsen: 

 

Lene Højlund har anført følgende: 

 

Christina er stoppet som TR og hendes opgaver skal fordeles. 

Der er underskrevet en aftale om seniorordning. 

Personalemøder med Lars Nordahl på alle driftscentre i den næste tid. Der er holdt møder i 

Roskilde og Thisted.  

SU sidst på måneden. SU‐K har holdt første møde. Vi vil gerne have Anette Albrechtsen i udvalget. 

Det skal drøftes på HB i næste uge. 

Trivselsudvalg arbejder med erstatning for HOWDY, leveret af ADST. En frivillig ordning med 3 

uafhængige områder: Trivsel, Lederevaluering og Kommunikation, med kommentarfelt efter hver 

afdeling. Der spørges hver 6. uge og evalueres efter et halvt år.  

Opslag af 8‐9 fogeder i Roskilde og 10 i Randers og derudover 37 medarbejdere i Tønder og 23‐25 i 

Thisted. Der er god søgning på stillingerne. 

Genoptagelsessager, der skal puklen være nedbragt ved udgangen af 2020. 

Retskraftsvurderingssager skal være færdige i november 2021. 

Tlf. ‐agenter er overbelastede pga. afskrivning af fordringer. Der er i princippet 115 agenter, men 

kun 40 bruges, og kun ca. 20 ad gangen. De kan ikke følge med. Der arbejdes på at sætte flere på 

opgaven. De, der ikke kommer igennem, sender en mail, og vi får dem som Remedy‐sager. Der kan 

vi heller ikke følge med. Der oparbejdes pukler. 

Efter EFI‐lukning til nytår opstår også postpukler. 

I Jylland sidder erfarne medarbejdere mange steder med flere nye til oplæring og de skal samtidig 

holde produktionen oppe – og nogle af dem er endda forflyttet langt fra hjemmet. Der er et ret højt 

stressniveau flere steder. 

 

 



Skattestyrelsen: 

 

Morten nævnte at der kommer ny struktur i Særlig Kontrol pr. 1. april, da underdirektørområderne 

udvides fra 2 til 3. Der er i øvrigt SU i Særlig Kontrol den 18. januar. 

 

4. Gennemgang af dagsorden og materiale til HB møde den 21. januar 2019.  

 

Punkt 3. Ekstraordinær Kongres den 6. februar 2019.  

 

Ingen bemærkninger. 

 

Punkt 4. Udkast til forbundets vedtægter. 

Tages under vores egen dagsordens punkt 6. 

 

Punkt 5. Flytteplaner. 

Vi skal huske at indstille til fastholdelsestillæg. Der kunne eventuelt komme en fælles udmelding 

om dette fra forbundet. 

 

Punkt 6. Ny TR‐struktur. 

Ingen bemærkninger. 

 

Punkt 7. Ledelsesværktøjer. 

Se punkt 5. 

 

Punkt 8. LE/APV/MTU. 

Ingen bemærkninger. 

 

Punkt 9. HSU, SU og SU‐udvalg. 

Ingen bemærkninger. 

 

Punkt 10. Personsager – orientering. 

Ingen bemærkninger. 

 

Punkt 11. Pensionssag ‐ sag vundet i Østre Landsretten. 

Ingen bemærkninger. 

 

Punkt 12. Resultatlønskontrakt – Toldstyrelsen. 

Ingen bemærkninger. 

 

Punkt 13. Konstituering. 

Ingen bemærkninger. 

 

Punkt 14. Folkemødet 2019.  

Vi ønsker, at DTS fortsætter med at deltage i Folkemødet. 

 

Punkt 15: Tillæg 2019. 



Afventer udmelding fra HB. 

 

Punkt 16: Regnskabsmæssige forhold. 

Ingen bemærkninger. 

 

Punkt 17. Nyt fra kredse 

Det vil vise sig hvad der bliver fremlagt på mødet. 

 

Punkt 18. Nyt fra udvalg 

Det vil vise sig hvad der bliver fremlagt på mødet. 

 

Punkt 19. Nyt fra sekretariatet 

Det vil vise sig hvad der bliver fremlagt på mødet. 

 

Punkt 20. Eventuelt 

Ingen bemærkninger. 

 

5. Møde for medlemmerne i Høje Taastrup 

Der mødte ingen medlemmer. 

Vi fortsætter med at invitere medlemmerne på de adresser, hvor vi holder KB‐møder, men 

fremover bliver der fastsat et fast tidspunkt for mødet. 

 

6. Ny fremtidig struktur for DTS. 

 

Vi er enig i forslaget til vedtægtsændringer, der skal behandles på den ekstraordinære kongres den 

6. februar og vi er således ikke enige i ændringsforslaget. 

 

7. Meddelelser fra formanden. 

 

Hvad gør vi ved DTS´s 125‐års jubilæum? Henrik hører i HB om man udarbejder fælles 

arrangementer eller hver valgenhed selv skal stå for det. 

Der spørges endvidere i HB, hvad vi skal gøre med kredsens repræsentantskabsmøde. 

Der afholdes KB‐møde den 1. april i Næstved og KB‐mødet den 15. maj afholdes som Skypemøde. 

 

8. Hvad skal vi videreformidle til HB / Medlemmerne fra mødet? 

 

Til HB skal der formidles vores bemærkninger til flytteplanerne, manglende parkeringspladser og 

indeklimaproblemer. Til medlemmerne skal ledelsesværktøjer og stillingsopslag formidles. 

 

9. Eventuelt. 

 

Intet. 

 

 



10. Afslutning, næste møde på Skype den 4. februar 2019. 

 

 

Referent, Morten Dannemann Jensen. 

 

 


